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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis z 15. zasedání AS FSv, které se konalo dne 29. 1. 2025 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Hosté: děkan prof. Máca, proděkan Dr. Vokurka, tajemník Dr. Matějka 

 
Předseda AS FSv doc. Pazderka zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je 
s programem zasedání. 
 
1. Schválení zápisu ze 14. řádného zasedání AS FSv ze dne 27.11.2024 
2. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
3. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS FSv (prof. Polák) 
4. Projednání Směrnice děkana pro realizaci studijních programů a státní závěrečné zkoušky 
na Fakultě stavební ČVUT (prod. prof. Pešková) 
5. Informace z Ekonomické komise (prof. Cajthaml) 
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
7. Různé 
 
1. Schválení zápisu ze 14. řádného zasedání AS FSv ze dne 27.11.2024 
 
K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 
 
2. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
 
Děkan prof. Máca informoval o aktuálním dění na FSv/ČVUT: 

- V rámci OP JAK bylo původně na rekonstrukci budovy B elokováno 200 mil. Kč, tato 
částka byla MŠMT pokrácena o 34 mil., proti rozhodnutí MŠMT ČVUT nepodalo žádost 
o přezkum (situace byla fakultě zdůvodněna), systém odvolání je velmi komplikovaný 
a nevstřícný vůči žadatelům, chybějící prostředky bude třeba pokrýt, situací se bude 
FSv a ČVUT dále zabývat 

- Předčasné ukončení nájemní smlouvy Betlémského paláce (smlouva do r. 2028) a jeho 
využití ČVUT, od ukončení/využití se ustoupilo, pro ČVUT je využití nevýhodné (FSv 
nebude moci využít prostory v objektu ČVUT Jugoslávských partyzánů během 
rekonstrukce budovy B, které měly být původně uvolněny) 

 
3. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS FSv (prof. Polák) 
 
Doc. Pazderka uvedl důvod vyhlášení doplňovacích voleb a předal slovo předsedovi Legislativní 
komise prof. Polákovi, který představil znění usnesení k vyhlášení doplňovacích voleb do 
studentské komory AS FSv. 
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Usnesení: 
 
AS FSv ČVUT vyhlašuje podle čl. 2 odst. 6 a čl. 3 odst. 4 Volebního řádu AS FSv ČVUT (dále jen 
VŘ) doplňovací volby do studentské komory AS FSv ČVUT na volební období 2023 až 2025 (pro 
zbytek funkčního období).  
 
Doplňovací volby do studentské komory AS FSv ČVUT proběhnou podle čl. 3 odst. 3 VŘ 
elektronickou formou.  
 
První kolo doplňovacích voleb se bude konat ve dnech 11. a 12. 3. 2025, a to v úterý 11. 3. 
v době od 8:00 do 23:59 hod. a ve středu 12. 3. v době od 0:00 do 16:00 hod. První kolo 
doplňovacích voleb do studentské komory AS FSv ČVUT bude podle čl. 6 odst. 4 VŘ platné, 
zúčastní-li se ho alespoň 15 % voličů z řad akademických pracovníků a 15 % voličů z řad 
studentů. Podle čl. 6 odst. 10 VŘ budou výsledky prvního kola doplňovacích voleb do 
studentské komory AS FSv ČVUT zveřejněny na webových stránkách FSv ČVUT nejpozději 
v pátek 14. 3. 2025 do 12:00 hod., nebo bude uveřejněno, že první kolo doplňovacích voleb 
nebylo platné.  
 
V případě, že první kolo doplňovacích voleb do studentské komory AS FSv ČVUT nebude 
platné, bude se konat druhé kolo doplňovacích voleb, a to v úterý 18. 3. 2025 v době od 8:00 
do 23:59 hod. a ve středu 19. 3. 2025 v době od 0:00 do 16:00 hod. Druhé kolo doplňovacích 
voleb bude podle čl. 6 odst. 4 VŘ platné, zúčastní-li se ho alespoň 15 % všech voličů. Výsledky 
druhého kola doplňovacích voleb do studentské komory AS FSv ČVUT budou podle čl. 6 
odst. 10 VŘ zveřejněny na webových stránkách FSv ČVUT nejpozději v pátek 21. 3. 2025 do 
12:00 hodin. 
 
Ke znění usnesení nebyly připomínky. 
 
Doc. Pazderka navrhl složení volební komise. Všichni navržení s nominací souhlasili. 
 
Složení volební komise: 

prof. Ing. Michal Polák, CSc. – předseda 
Ing. arch. Patrik Kučera – místopředseda 
Ing. arch. Anna Marie Černá – člen 

 
K navrženému složení volební komise nebyly připomínky. 
 
Hlasování o usnesení k vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS FSv ČVUT na 
volební období 2023 až 2025 (pro zbytek funkčního období) a o složení volební komise: 
 
pro: 20 | proti: 0 | zdržel se: 0 (z 20 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
Doc. Jíra se dotázal na v minulosti diskutované úpravy hlasovacího softwaru (nutnost 
přepočítávání váhy hlasů volební komisí). 
Ing. arch. Kučera informoval, že informace o softwaru zjistí, komise je připravena hlasy podle 
váhy přepočítávat. 
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Proběhla krátká diskuse ke způsobu elektronické volby a uživatelské přívětivosti hlasovacího 
softwaru (Ing. Mildner, Ing. arch. Kučera, Ing. arch. Černá, prof. Máca). 
 
4. Projednání Směrnice děkana pro realizaci studijních programů a státní závěrečné zkoušky 
na Fakultě stavební ČVUT (prod. prof. Pešková) 
 
Prod. prof. Pešková byla ze zasedání omluvena (zahraniční cesta). Dokument byl senátorům 
k dispozici v předstihu na Sharepointu. V dokumentu jsou zapracovány především požadavky 
vyplývající z nové směrnice prorektorky.  
 
Doc. Jíra a doc. Vašková komentovali některé body směrnice a doporučili jejich úpravy 
(pravidla pro obhajoby v jednotlivých studijních programech, pokyny k vypisování zkoušek, 
koordinace povinně volitelných a volitelných předmětů), podněty budou předány prof. 
Peškové. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv souhlasně projednal Směrnici děkana pro realizaci studijních programů a státní 
závěrečné zkoušky na Fakultě stavební ČVUT se třemi doporučeními úprav k zapracování, 
které budou předány prod. prof. Peškové. 
 
pro: 20 | proti: 0 | zdržel se: 0 (z 20 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
5. Informace z Ekonomické komise (prof. Cajthaml) 
 
Předseda Ekonomické komise prof. Cajthaml informoval o jednání komise dne 11.12.2024. 
Předmětem jednání byl Plán rozpočtu mimonormativních pracovišť na rok 2025. Tajemník 
Dr. Matějka představil souhrnné tabulky nákladů jednotlivých pracovišť (náklady na 
pracovníky, investiční náklady). Diskuse k tématu bude pokračovat na jednání komise v únoru 
2025 (termín bude stanoven). Podněty k dokumentu lze v předstihu zaslat předsedovi 
Ekonomické komise. 
 
Doc. Jíra se dotázal na průběh a důvody rekonstrukce slaboproudé instalace v budově D (jedná 
se o nemalé částky). Informoval prod. Dr. Vokurka (přesun serverovny, optimalizace). Dále se 
dotázal na důvody rekonstrukce silnoproudé instalace. Zdůvodnil prod. Dr. Vokurka (špatný 
stav rozvodů, nedostatečná kapacita). Téma bude podrobně řešeno na Technické komisi. 
 
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
 
Zástupci FSv v AS ČVUT Ing. arch. Černá a prof. Wald krátce shrnuli aktuální činnost AS ČVUT 
a jednotlivých komisí. 

• Vnitřní mzdový předpis ČVUT (zapracování připomínek MŠMT) 
• Ceny ubytování na kolejích, rekonstrukce kolejí (investice nelze zahrnovat do ceny 

kolejného, to by mělo pokrývat pouze náklady na běžné opravy, objekty byly 
dlouhodobě zanedbávány) 

• Fungování Galerie Jaroslava Fragnera 
• Naplňování usnesení AS ČVUT 
• Řešení přesunu rektorátu 
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Prof. Cajthaml položil dotaz na uznávání/neuznávání impaktovaných publikací na ČVUT dle 
citačních indexů, situace není zcela jasná. Téma impaktovaných publikací komentovali doc. 
Pazderka, prof. Wald, Dr. Šulc a děkan prof. Máca. Prof. Máca uvedl, že vedení se bude 
tématem zabývat v rámci přípravy metodiky ČVUT (setkání děkanů). 
Ing. arch. Černá doporučila vytvořit metodiku pro publikační činnost určenou studentům 
doktorského studia. Doc. Jíra informoval o přípravě úprav HSDS. 
Téma bude přeneseno do příslušných senátních komisí. 
 
7. Různé 
 
Příští zasedání AS FSv je plánováno na 26.2. 2025, dále 26.3., 23.4., 28.5. a 25.6. v B-169 od 
9:00. 
 
Termín neformálního setkání senátorů je plánován 26.3., informace zašle prof. Vejmelková. 
 
Prof. Cajthaml se dotázal na kontrolu závěrečných prací anti-plagiátorským systémem. Nyní je 
kontrola řešena v rámci jednotlivých studijních programů a kontrola není jednotná. 
Dotaz komentoval doc. Pazderka, studijní programy mají velmi různé typy prací/ typy výstupů 
a je třeba to reflektovat (systém nelze aplikovat zejména na projektové závěrečné práce ve 
formě dokumentace – výkresová část). 
Proběhla krátká diskuse (prof. Cajthaml, doc. Pazderka, doc. Vašková, prof. Jandera, doc. 
Pruška, prod. Dr. Vokurka). Byly nejasnosti ohledně využití a fungování systému. Téma bude 
přeneseno na Pedagogickou komisi.  
 
Prof. Cajthaml komentoval výzvu katedrám k rušení předmětů v programu Erasmus 
s dlouhodobě malým počtem studentů s ohledem na rekonstrukci budovy B. 
Proběhla krátká diskuse (prof. Cajthaml, doc. Vašková, prof. Máca, Dr. Kašpar). Děkan prof. 
Máca bude rušení/zachování předmětů diskutovat s prod. prof. Peškovou (ze zasedání 
omluvena). 
 
 
 
 

doc. Ing. Jiří Pazderka, Ph.D. 
předseda AS FSv ČVUT 

 
 

Zapsal: 
Ing. arch. Jan Kašpar, Ph.D. 
tajemník AS FSv ČVUT 


	Akademický senát FSv ČVUT
	Zápis z 15. zasedání AS FSv, které se konalo dne 29. 1. 2025


